
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 3/2016  

konaného dne 31. 3. 2016 
 
Přítomni: 

1. Jan Hyliš 7. Jan Tourek 

2. Pavel Štefan 8. Josef Mach (místopředseda) 

3. Zdeněk Kubát 9. Petr Fiala 

4. Bohuslav Musil 10. Karel Štefl 

5. Radovan Necid 11. Hana Strnadová (tajemnice) 

6. Pavel Bárta  

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Jaroslav Kohout 3. Jaroslav Jirků 

2. Vladimír Černý (předseda)  

 
Hosté: 

1. Libor Joukl (náměstek hejtmana Kraje Vysočina) 

2. Pavel Bartoš (ODSH) 

3. Jiří Antonů (RROS Vysočina) 

4. Tomáš Záruba (KPM Brno) 

5. František Kopecký (KPM Brno) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Projednání materiálů projektu Veřejná doprava Vysočiny + další aktuální informace  

k projektu 

4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

5. Projednání požadavků měst a obcí 

6. Různé 

7. Závěr 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 
Josef Mach, místopředseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl 9 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání 
nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Usnesení 005/02/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje z přebytku 
hospodaření kraje povýšit kapitolu Doprava o 120 mil. Kč s určením na opravy a investiční 
výstavbu silnic. 



 

Číslo jednací:  KUJI 29783/2016 
 

Číslo stránky 2 

o Hana Strnadová uvedla, že zastupitelstvo kraje schválilo na svém zasedání dne  
29. 3. 2016 usnesením 0086/02/2016/ZK navýšení příspěvku na provoz u Krajské správy 
a údržby silnic Vysočiny na opravy na silnicích II. a III tříd a mostech o částku 50 mil. Kč. 

 
Usnesení 006/02/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje radě kraje 
navrhnout posílení rozpočtu Bezpečná Vysočina o 4 mil. Kč s určením na nákup reflexních prvků 
prioritně pro jednotlivé obce s tím, že se zájemci ozvou po výzvě kraje, a zbytek reflexních prvků 
bude distribuován do škol. 

o Hana Strnadová uvedla, že zastupitelstvo kraje schválilo na svém zasedání dne  
29. 3. 2016 usnesením 0086/02/2016/ZK navýšení kapitoly Doprava o částku 2,5 mil. Kč 
na realizaci aktivit v rámci akce Bezpečná Vysočina  

 
Usnesení 007/02/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje radě kraje na 
základě zkušeností s výkupy pozemků zahájit proces vyvlastňování tam, kde vlastníci pozemků 
nesouhlasí s prodejem pozemků dotčených stavbou a tím činí překážku v investiční výstavbě 
nebo rekonstrukci vozovek. 
 
Usnesení 008/02/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje zařazení žádosti 
o opravu silnic č III/3471 a č. III/3478 dle finančních možností kraje a dopravního významu silnic 
do zásobníku akcí. 
 
Usnesení 009/02/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina bere na vědomí 
Memorandum o spolupráci při řešení dopravní obslužnosti a využití dopravní infrastruktury po 
silnici II/360. 
 
Usnesení 010/02/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje schválit materiál 
dílčí část A11. 
 
Usnesení 011/02/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje schválit materiál 
dílčí část C1. 
 
Usnesení 012/02/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje schválit materiál 
dílčí část B20. 
 
Usnesení 013/02/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje navýšení 
Kapitoly dopravní obslužnost o prostředky na zajištění vícenákladů v rámci zajištění objízdných 
tras linkovou dopravou. 

o Hana Strnadová uvedla, že toto usnesení se prozatím nepodařilo realizovat. 
 
 
3. Projednání materiálů projektu Veřejná doprava Vysočiny + další aktuální informace  
k projektu 
Pavel Bartoš uvedl, že došlo k úpravám a dopracování materiálů, které byly předloženy členům 
komise na podzim roku 2015.  
 
Na zasedání byl členům dopravní komise předložen kompletní neveřejný podkladový materiál 
ohledně drážní dopravy v pracovní verzi.  
 
Na jednání se dostavil Libor Joukl, náměstek hejtmana Kraje Vysočina. 
 
Na zasedání byli přizváni zástupci zpracovatelské firmy KPM CONSULT, a.s., Tomáš Záruba,  
a František Kopecký. 
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Tomáš Záruba podrobně okomentoval podkladový materiál – páteřní linky drážní dopravy: 

 212+230 Havlíčkův Brod – Světlá nad Sázavou – Čáslav/Zruč nad Sázavou; 

 224+225 Jihlava – Horní Cerekev – Tábor/Jindřichův Hradec; 

 224+225 Tábor/Jindřichův Hradec – Horní Cerekev – Jihlava; 

 227 (Havlíčkův Brod) – Jihlava – Telč – Slavonice; 

 227 Slavonice – Telč – Jihlava – (Havlíčkův Brod); 

 237 Havlíčkův Brod – Humpolec; 

 238 Havlíčkův Brod – Hlinsko v Čechách; 

 239 Havlíčkův Brod – Jihlava město; 

 239 Jihlava město – Havlíčkův Brod; 

 240+241 Jihlava – Okříšky – Třebíč/Znojmo; 

 240+241 Znojmo/Třebíč – Okříšky – Jihlava; 

 240+252 Třebíč/Velké Meziříčí – Studenec – Brno, infrastruktura „revitalizace“; 

 240+252 Brno – Studenec – Třebíč/Velké Meziříčí Infrastruktura „revitalizace“; 

 250+252 Tišnov/Velké Meziříčí zastávka – Křižanov – Žďár n. S. – Havlíčkův Brod; 

 250+252 Havlíčkův Brod – Žďár n. S. – Křižanov - Tišnov/Velké Meziříčí zastávka; 

 251 Žďár nad Sázavou – Nedvědice; 

 251 Nedvědice – Žďár nad Sázavou. 
 
Na základě diskuze členů komise a z podnětu Libora Joukla budou vznesené připomínky 
(koncepční problémy) zpracovatelem zapracovány do materiálu a na příštím zasedání 
předloženy. Jedná se o připomínky k těmto oblastem: 

- Řešení dopravní obsluhy společnosti Bosch Diesel s.r.o., a přilehlé průmyslové zóny 
(Jihlava – průmyslová zóna); 

- Zajištění dopravní obslužnosti 240+241 Jihlava – (Bransouze) - Třebíč (přeprava dětí do 
škol navrženým spojem OS 4863); 

- Časová poloha spoje dle návrhu Os 8731 a Os 4603 ve smyslu zajištění přípoje k R v ZR 
a zajištění obsluhy společnosti ŽĎAS, a. s. (alternativní řešení) (250+252 Žďár nad 
Sázavou). 

 
Libor Joukl požádal zpracovatele o předložení podkladového materiál se zapracovanými 
podněty ODSH minimálně s desetidenním předstihem a následně po kontrole materiálu 
odborem jeho rozeslání členům dopravní komise s týdenním předstihem. Doporučil kontaktovat 
největší zaměstnavatele (např. Bosch Diesel s.r.o., Žďas, a.s.) a požádat tyto zaměstnavatele  
o součinnost.  
 
V průběhu jednání se dostavil člen komise Radovan Necid. 
V průběhu jednání se omluvili členové komise Pavel Bárta, Karel Štefl a Jan Tourek. 
V průběhu jednání se omluvila tajemnice komise Hana Strnadová. 
 
Usnesení 014/03/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
projednání koncepčního materiálu projektu Veřejná doprava Vysočiny v drážní dopravě a 
požaduje 

- prověření a zapracování vznesených připomínek do materiálu, který bude připraven  
k projednání na příštím zasedání komise; 

- rozeslání materiálu na příští zasedání komise minimálně s týdenním předstihem; 
- analýzu tří diskutovaných připomínek k předloženému materiálu. 

Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
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4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Členové dopravní komise se dohodli, že tento bod bude projednán na příštím zasedání. 
 
 
5. Projednání požadavků měst a obcí 
Členové dopravní komise se dohodli, že tento bod bude projednán na příštím zasedání. 
 
 
6. Různé 
Na základě dotazu Petra Fialy byl stanoven následující úkol: 
Úkol: ODSH zajistí informace ohledně opravy silnice I/34 Božejov – Ondřejov – Pelhřimov (EIA).  
Odpovědnost: Pavel Bartoš 
Termín: 12. 5. 2016 
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 12. května 2016, od 12.00 hodin. 
 
 
7. Závěr 
Josef Mach poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Josef Mach 
místopředseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 4. 4. 2016. 


